
1. Connect to the computer
Connect the timecode generator to a PC using a USB to TYPE-C data cable. An icon

resembling a USB drive will appear on the computer, as shown below:

2. Store upgrade files
Send the upgraded firmware "TC-NEO.dfu" for the timecode device to the USB drive of the

timecode device.
Note: The firmware name of the time encoder cannot be changed

3. Start upgrade
3.1 Press the device power button three times in succession to ensure the device UI is

unlocked.
3.2 Double-click the device knob to enter the menu page.
3.3 Rotate the device knob to enter the firmware version page
3.4 Click the device knob to enter the firmware upgrade selection pop-up page.
3.5 Click the device knob and confirm with "Yes". The device will immediately enter the

upgrade state.
3.6 Wait for the device to automatically restart after the upgrade is completed. This indicates

the end of this round of upgrade.



1. 连接电脑

使用 USB 转 TYPEC 数据线，将时码器连接到 PC 电脑。会在电脑上生成一个 U 盘图标。

如下图：

2. 存储升级文件

将时码器升级固件“TC-NEO.dfu”发送到时码器 U 盘内。

注意：时码器固件名称不能改动

3. 启动升级

3.1 连续三击设备电源按键，确保设备 UI 解锁状态。

3.2 双击设备旋钮，进入菜单页。

3.3 旋转设备旋钮，进入固件版本页

3.4 单击设备旋钮，进入固件升级选择弹窗页。

3.5 单击设备旋钮，确认“是”，设备立即进入升级状态。

3.6 等待设备升级完成后自动重启。表示此轮升级结束。


